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Meldingar og referatsaker  
 
Saksopplysingar: 
Invitasjon til konferanse 2017 (sjå vedlegg) 

Anna Hella Kartveit orienterer om konferansen som markerte FN sin internsjonale dag for 
funksjonshemma. 

 
Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering 
 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - 003/2017 
RMNF - handsaming: 
Samrådsmøte mellom formannskapet og eldrerådet og råd for menneske med nedsett 
funksjonsevne: 
 
Ordføraren kalla dette for eit historisk møte og inviterte råda til å koma med innspel og forvetningar 
til politisk og administrasjon. Leiarane i dei to råda, Jannicke Helland i RMNF og Norvald Elvik i 
eldrerådet informerte om kva saker dei jobbar med og er opptekne av. Dei gav uttrykk for at råda har 
greie 
arbeidsvilkår. Formannskapet framheva dei to råda som ein viktig ressurs i sitt arbeid. Det vart drøfta 
korleis dei to råda kan verta betre kjend og profilert mellom innbyggarane og brukargruppene, t.d. 
gjennom heimeside. 
 
Kommunalsjef for helse og omsorg, Mette Fauskanger, orienterte om planar og sentrale oppgåver på 
sektoren framover. Kommunedelplan for helse og omsorg, omsorgs/velferdsteknologi, og betre 
rusomsorg står sentralt. Kommunalsjefen informerte også om at Radøy kommune skal i gang med 
pårørande-skule innan demensomsorga i løpet av året. Kommunalsjefen sa også at ho gjerne vil ha 
innspel og besøk av leiarane i dei to råda, Ordninga med avlastningsplassar på Velferdssenteret var 
også ei sakene som vart drøfta. 
 
Kommunalsjef for helse og omsorg, Mette Fauskanger, orienterte om planar og sentrale oppgåver på 
sektoren framover. Kommunedelplan for helse og omsorg, omsorgs/velferdsteknologi, og betre 
rusomsorg står sentralt. Kommunalsjefen informerte også om at Radøy kommune skal i gang med 
pårørande-skule innan demensomsorga i løpet av året. Kommunalsjefen sa også at ho gjerne vil ha 
innspel og besøk av leiarane i dei to råda, Ordninga med avlastningsplassar på Velferdssenteret var 
også ei sakene som vart drøfta. 
Ordføraren inviterte til eit vidare samarbeid mellom formannskapet og råda, noko medlemane i råda 
helsar velkomen. I første omgang legg ordføraren opp til eit nytt samrådsmøte i samband med 



budsjettprosessen til hausten. 
 
 
FN-dag for funksjonshemma: Anna Hella Kartveit orienterte om FN sin internasjonale dag for 
funksjonshemma. 

Universell tilkomst rådhuset: Ein rullestolbrukar i rådet vart hindra i å koma seg til møtelokalet i 
kommunestyresalen på grunn av feil ved heisanlegget. Vedkomande kom seg inn i lokalet ved hjelp 
av eige hjelpemiddel. 
Rådet ber om at det vert gjort tiltak som gjer at slike hendingar ikkje skjer igjen. 
 
 
RMNF tok meldingar og referatsaker til orientering med tillegg av det som vart sett fram i møtet. 

 

RMNF - vedtak: 
Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering, med tillegg av det som vart sett fram i møtet. 

 
 
Vedlegg: 
Konferanse 2017 
Program Temadag 2017 RMNF 
 


